

5035AW/AB TURN TABLE

DESIGN BY FOERSOM & HIORT-LORENZEN MDD

W 180cm 70.9"

D 90cm 35.5"

H 73cm 27.6"

Wgt 29kg 63.9lbs

Beskrivelse/Description/Beschreibung

Turn spisebord fra Cane-line er designet af duoen Foersom & Hiort-Lorenzen MDD og udmaerker sig ved sin enkelt-hed. Bordpladen (180 x 90 cm) af birketræsfiriplade er lamineret med henholdsvis en hvid side og brun side. Som navnet afdører, er bordpladen på Turn nem at vende, så bordet kan skabe forskellige udtryk i rummet.

Bordpladen hviler på to fritstående 3-benede bukke, der fås i enten hvid eller brun. De lette bukke er nemme at flytte og kan stables. Turn er udtryksfuldt, fordi det kan ændre farve, og funktionelt, fordi det er nemt at flytte og opbevare. Bordet er designet til Sidd stolene, men matcher stilarter bredt med sit rene design.

Husk at tilføje bordpladen i menuen til højre.

The Turn dining table from Cane-line is designed by the Danish design duo Foersom & Hiort-Lorenzen MDD. The dining table is very light in its construction. The tabletop (180 x 90 cm) has a core of birchwood veneer (Multiplex). It is laminated on both sides: Grey-brown on one side and white on the other side

The Turn Dining table is placed over free-standing bases, and the table top can be turned around for either a white top or a grey-brown top .



Der Turn Esstisch wurde von dem bekannten dänischen Design Duo Forsom& Hiort-Lorenzen MDD entworfen. Turn hat eine sehr leichte Konstruktion. Die Tischplatte (180 x 90 cm) hat einen Kern aus Birkefurnier mit Multiplex-kante. Die Platte ist auf beiden Seiten laminiert und eine Seite ist in der Farbe grau ausgeführt und die andere Seite ist weiß. Die Tischplatte wird auf die frei stehenden Metallgestelle aufgelegt und durch einfaches Drehen der Platte hat man wahlweise eine graue oder eine weiße Oberfläche.

Nicht vergessen: legen Sie die Tischplatte in Ihren Einkaufskorb rechts im Menü.



Bordplade/Table top/Tischplatte

P035BLZW: 180x90cm 70.9x35.5"
Wgt: 32kg 70.55lbs



*Wgt(vægten) er uden bordplade/Wgt (weight) is without tabletop/Wgt(Gewicht) ist ohne Tischplatte